

# 学生用

留学生のみなさまへ:2018 年後期(第 3 ターム・第 4 ターム)日本語授業について

=====

2018 年後期(第 3 ターム・第 4 ターム)日本語授業の受講を希望する留学生のみなさまへ

広島大学国際センター開設の「日本語・日本事情」の授業を受けたい人は、必ず、下の URL にアクセスし、

- 1) 日本語を学習したことがない
- 2) 日本語を学習したことがある

のどちらかを選び、リンク先に必要な情報を入力してください。

その後、4 日以内にメールが届きます。受け取ったメールをよく読み、指示に従ってください。

\* 申込み期間は 8 月 31 日から 9 月 13 日までです。

\* 申込みは 1 回だけです。2回目以降の申込みは無効となります。

\* 「入力を間違えた」「メールが届かない」場合は、下の【問合せ先】にメールで連絡をしてください。

\* 「特別な事情のために申込み期間中に申し込みができなかった」場合は、申込期間終了後、下の【URL】をご覧ください。

【URL】            <http://www.jpt.hiroshima-u.ac.jp>

【問合せ先】      [hujpmt@hiroshima-u.ac.jp](mailto:hujpmt@hiroshima-u.ac.jp)

# 学生用

For International Students: Japanese Language Courses in the Fall Period 2018 (Terms 3 & 4)

=====

To international students who wish to enroll in Japanese language courses offered in the 2018 fall period (Terms 3 & 4)

Students who wish to enroll in Japanese Language courses offered by the International Center of HU must choose either of the following options below regarding your language learning experience to access the appropriate website for the course application

- 1) I have never learned Japanese
- 2) I have learned Japanese before

You will then need to enter the necessary information in the form. You will receive an email within 4 days after the completion of the form. Please read the email CAREFULLY and follow its instructions.

- \* The application period is August 31 – September 13, 2018.
- \* You can only apply once. The second or subsequent application(s) will be invalid.
- \* Please contact the email address below if you have entered the wrong information in the form or if you have not received an email within 4 days after the completion of the form.
- \* If you were unable to apply during the application period due to unavoidable circumstances, please access the URL below after the application period.

**【URL】**            <http://www.jpt.hiroshima-u.ac.jp>  
**【Inquiry】**        [hujpmt@hiroshima-u.ac.jp](mailto:hujpmt@hiroshima-u.ac.jp)

# 学生用

致各位留学生：关于 2018 年秋季（第 3，第 4）学期日语课程

---

致各位希望选择 2018 年秋季（第 3，第 4）学期日语课程的留学生们

希望选择广岛大学国际中心开设的「日本語・日本事情」课程的同学请务必通过下列链接进行申请。

- 1) 我没有学习过日语
- 2) 我有学习日语经历

请从以上选项中选择符合你的选项，进入相关链接输入你的资料。  
你会在正确地提交资料后的 4 日以内收到相关的电子邮件。请根据该电子邮件的指示完成相关手续。

\*申请期限：2018 年 8 月 31 日-9 月 13 日

\*申请登记只限一次。重复申请的部分将不会被收录。

\*如果你错误输入了资料或者在申请登记后 4 天以内没有收到相关电子邮件通知，请务必通过以下方式联系我们

\*如果由于相关原因导致你不能在期间内登记申请，请在申请期限之后登入以下的网址。

【网址】 <http://www.jpt.hiroshima-u.ac.jp>  
【咨询】 [hujpmt@hiroshima-u.ac.jp](mailto:hujpmt@hiroshima-u.ac.jp)